

Solicitation 1000211711

Q&A #20 to #23

Question #20

Can you please confirm that the closing date that was initially the 24th of June has been moved to the 3rd of June then to the 11th of June? We respectfully ask for the 24th of June closing date to be maintained as per original RFP closing date.

Answer #20

The original date of the June 24th was in error, it was corrected to June 3rd. As reflected in Q&A #15 the end date is now June 11th, we will not extending it further.

Question #21

Can we know how the technical criteria will be weighted against pricing for selection of suppliers? According to 4.3, it seems that pricing will be the only factor. We see that a minimum of three resources needs to be put forward for consideration, so my question is the following: Do we get more points showcasing more resources and what is the maximum allowed?

Answer #21

As per '4.3 Basis of Selection' the "Lowest Price Per Point" method gives equal weighting to the point-rated criteria and bid price. The bid with the lowest ratio of price to points is then selected, assuming the bid meets all other mandatory aspects of the solicitation. Please note there was an error in the French RFSO for MT3. The corrected version has been uploaded as an amendment #3 (French version only).

Question #22

For MT2, please confirm that references do not necessarily need to be in the health and/or medical field.

Answer #22

That is correct the references to do not have to be in the health and/or medical field.

Question #23

I'm also noticing that the percentages at 4.3.1.2 total 110%. Is it safe to assume that they should total 100%?

Answer #23

The corrected version has been uploaded as an amendment #3.

Français

Question n ° 20

Pouvez-vous confirmer que la date de clôture, initialement le 24 juin, a été reportée au 3 juin puis au 11 juin? Nous demandons respectueusement que la date de clôture du 24 juin soit maintenue à la date de clôture initiale de la DP.

Réponse n ° 20

La date initiale du 24 juin était erronée, elle a été corrigée au 3 juin. Comme indiqué dans la quatrième question et réponse, la date de fin est maintenant le 11 juin, nous ne la prolongera pas.

Question n ° 21

Peut-on savoir comment les critères techniques seront comparés aux prix pour la sélection des fournisseurs? Selon 4.3, il semble que la tarification sera le seul facteur. Nous constatons qu'au moins trois ressources doivent être mises en avant, ma question est donc la suivante: recevons-nous plus de points montrant plus de ressources et quel est le maximum autorisé?

Réponse n ° 21

Conformément à la rubrique « 4.3 Méthode de sélection », la méthode du « Prix le plus bas par point » attribue une pondération égale aux critères cotés par points et au prix de la soumission. La soumission présentant le rapport prix / points le plus bas est ensuite sélectionnée, en supposant que la soumission respecte tous les autres aspects obligatoires de la sollicitation. Veuillez noter qu'il y avait une erreur dans la DOC française pour COT3. La version corrigée a été téléchargée en tant que modification ° 3.

Question n ° 22

Pour COT2, veuillez confirmer que les références ne doivent pas nécessairement appartenir au domaine de la santé et / ou du domaine médical.

Réponse n ° 22

C'est vrai que les références ne doivent pas nécessairement être dans le domaine de la santé et / ou du domaine médical.

Question n ° 23

Je remarque également que les pourcentages à 4.3.1.2 totalisent 110%. Est-il prudent de supposer qu'ils devraient atteindre 100%?

Réponse n ° 23

La version corrigée a été téléchargée en tant qu'amendement n ° 3.